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Protokół  Nr  11/2024 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Budżetu Infrastruktury Komunalnej, 

Środowiska i Rolnictwa oraz Komisji Edukacji, Zdrowia, Spraw Socjalnych  

i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 17 grudnia 2024 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięło: 

- 5 członków Komisji Rewizyjnej, tj. 100 % składu, 

- 5 członków Komisji Budżetu, Infrastruktury Komunalnej, Środowiska i Rolnictwa, tj. 100 % 

składu, 

-5 członków Komisji Edukacji, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Bezpieczeństwa Publicznego,                   

tj. 100 % składu. 
 (Listy obecności w załączeniu) 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Stanisław Duszczyk – Burmistrz Siennicy 

2. Ksenia Wąsowska – Sekretarz Gminy 

3. Renata Nowakowska – Skarbnik Gminy 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie materiałów na sesję, takich jak: 

 projekt planu pracy Rady Miejskiej na 2025 rok 

 projekt planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej na 2025 rok 

 projekty uchwał 

4. Sprawy różne. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

 

Ad. pkt 1 

Otwarcia posiedzenia dokonała i przewodniczyła jego obradom Pani Monika Michalik-Towani 

- Przewodnicząca Komisji Edukacji, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Bezpieczeństwa 

Publicznego. 

Na podstawie frekwencji członków w/w komisji stwierdziła prawomocność obrad. 

 

Ad. pkt 2 

Porządek obrad, został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. pkt 3 

Projekty uchwał: 

- w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej na 2025 rok 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt planu pracy Rady Miejskiej na 2025 rok. 

K. Rewizyjna: za – 5 głosów 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

K. Budżetu: za – 5 głosów 

 

- w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej na 2025 rok 

Poszczególni przewodniczący Komisji przedstawili plany pracy. 

K. Rewizyjna: za – 5 głosów 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

K. Budżetu: za – 5 głosów 
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- w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Siennica na lata 2024-2035 

Pan Piotr Ceregra – dlaczego są zmniejszone środki z ul. Strażackiej? 

Pan Burmistrz – naboru na remonty dróg nie było, a z kwotą 30 tys. zł to tego zadania nie 

zrobimy. Tam musi być najpierw kanalizacja. Dokładamy do oświetlenia, program 

„Rozświetlamy Polskę” wymiana żarówek na ledowe. 

 

- w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Siennica na rok 2024 

 

- w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z końcem roku budżetowego 2024 

oraz określenia ostatecznego terminu dokonania tych wydatków 

 

- w sprawie ustalenia na rok 2025 planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli szkół i przedszkoli dla których organem prowadzącym jest Gmina Siennica, 

określenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie, 

a także ustalenia specjalności i formy kształcenia, na które dofinansowanie może być 

przyznawane 

K. Rewizyjna: za – 5 głosów 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

K. Budżetu: za – 5 głosów 

 

- w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych w sprawie podziału sołectwa Kulki – 

Ptaki 

K. Rewizyjna: za – 5 głosów 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

K. Budżetu: za – 4 głosy, wstrz. się – 1 głos 

 

- w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Grzebowilk 

K. Rewizyjna: za – 5 głosów 

K. Edukacji: za – 5 głosów 

K. Budżetu: za – 5 głosów 

 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmującego obszar położony w rejonie ulicy Polnej w miejscowości 

Pogorzel, gmina Siennica 

Pan Burmistrz – właściciel tych działek chce wyższy procent zabudowy usługowej. Inwestor 

chce tam wybudować dom spokojnej starości. Na razie nie wpłacili darowizny na zmianę planu, 

więc czekamy z tą uchwała  na wprowadzenie do sesji. 

 

Pani Sekretarz poinformowała, że może pojawić się jeszcze uchwała dotycząca wprowadzenia 

procedury przyjmowania i obsługi zgłoszeń zewnętrznych naruszeń prawa kierowanych do 

Rady Miejskiej w Siennicy. Jest ot świeży temat i nie ma tutaj zgodności nadzoru, dlatego 

chcemy to do sesji jeszcze wyjaśnić czy rada musi podjąć taka uchwałę. 

 

Ad. pkt 4 

Sprawy różne: 

Pan Arkadiusz Górka – opłaty za wywóz ścieków są duże, wozu raczej nie będzie, a dlaczego 

nie wpuszczany na naszą oczyszczalnię? 

Pan Burmistrz – kwota dla obierających nie jest duża, była nawet zmniejszona, ale to nie miało 

wpływu na opłaty dla mieszkańców. Nasz wóz obniżyłby te koszta, trzeba się nad tym 

zastanowić. 

Pan Piotr Ceregra – czy na drogach powiatowych i wojewódzkich są zgłaszane gałęzie do 

wycięcia? Powinni przecinkę robić, bo przy tych ostatnich wichurach dużo spadało na drogi. 
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Pani Kinga Osica – na jakim etapie jest sprawa działki przy szkole PSP Siennica przy                          

ul. Mińskiej? 

Pan Burmistrz – wysłaliśmy pismo do właściciela, ale w ewidencji gruntów był błąd i nam to 

wróciło. Własnymi kanałami ustaliliśmy dane i pójdzie ponownie. 

Pan Piotr Ceregra – na ul. Strażackiej jest uszkodzona skrzynka z przepompowni, miało to być 

zrobione. 

 

Ad. pkt 5 

Przyjęty został jednogłośnie protokół z dnia 05 listopada 2024 r., z wspólnego posiedzenia 

Komisji Rady Miejskiej. 

 
 

Na tym protokół zakończono 

 
Protokołowała:         

Ewa Chwesiuk       Przewodnicząca Komisji 

insp. ds. Rady Gminy               /-/ Monika Michalik-Towani 


